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PROTOKÓŁ NR 15/2025 

z XV SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 26 marca 2025 r. 

 

 

XV sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Link do nagrania: 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/66261/sesjaaradyamiejskiejag%C3%B3ryakalwarii

anraxvawadniua26amarcaa2025agodza1500.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa o godzinie 15:20 otworzył XV sesję 

Rady Miejskiej. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urzą-

dzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 

Ponadto poinformował o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych. 

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdził 

prawomocność obrad. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

 

Obecni: 

1. Izabela Banasiak-Matusik 

2. Monika Bolek 

3. Anna Fedynicz 

4. Stanisław Fijka 

5. Aleksandra Górecka 

6. Mateusz Kanabus 

7. Wojciech Kochański 

8. Szymon Krupa 

9. Renata Mateńko 

10. Beata Mika 

11. Bartosz Miszewski 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/66261/sesjaaradyamiejskiejagóryakalwariianraxvawadniua26amarcaa2025agodza1500.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/66261/sesjaaradyamiejskiejagóryakalwariianraxvawadniua26amarcaa2025agodza1500.htm
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12. Bożena Molak 

13. Andrzej Pietrzak 

14. Jakub Rącz 

15. Roman Cezary Rybarczyk 

16. Ewa Stokowska 

17. Justyna Szczypińska-Piotrowska 

18. Iwona Szymańska 

19. Tomasz Ura 

20. Arleta Żmudzin 

 

Nieobecna:  

Teresa Jędral 

 

W załączeniu do protokołu: 

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1; 

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2; 

-lista obecności gości załącznik nr 3 (urząd/jednostki/służby mundurowe), 

-lista mieszkańców zabierających głos podczas sesji załącznik nr 4. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Krupa powitał przybyłych na sesję Radnych Rady Miejskiej, 

Burmistrza Miasta i Gminy Arkadiusza Strzyżewskiego, Zastępców Burmistrza Mateusza 

Baja i Piotra Chmielewskiego, Skarbnika Gminy Ewę Sobiepanek, Sekretarza Gminy Piotra 

Walczaka, pracowników urzędu, dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy, 

naczelników wydziałów urzędu MIG, pracownika biura rady, radcę prawną urzędu, 

informatyka, sołtysów, mieszkańców i osoby oglądające transmisję online. 

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria w 2024 roku. 

5. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2024 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury w Górze Kalwarii za 2024 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 2024 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze Kalwarii za 2024 rok. 
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9. Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Góra Kalwaria na lata 2024–2030. 

10. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w gminie Góra 

Kalwaria za 2024 r. 

11. Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Rozwoju za 2024 rok. 

12. Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej za 2024 rok. 

13. Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia i Sportu za 2024 rok. 

14. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu za 2024 rok. 

15. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego za 2024 

rok.  

16. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2024 rok.  

17. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok.  

18. Sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej za 2024 rok.  

19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Góra 

Kalwaria na rok 2025. 

20. Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa uznanego za 

pomnik przyrody w miejscowości Karolina. 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, oznaczonej 

jako działka ewidencyjna nr 4/53, położonej w miejscowości Góra Kalwaria 

w obrębie 3-01. 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, oznaczonej 

jako działka ewidencyjna nr 50/2, położonej w miejscowości Góra Kalwaria 

w obrębie 13-02. 

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Góra Kalwaria nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, położonych 

w obrębie 0023, Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, oznaczonych jako 

działki ewidencyjne nr: 193/4 i 193/5. 

24. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na 

terenie Gminy Góra Kalwaria. 

25. Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Górze Kalwarii. 

26. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2025–2040. 

27. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok. 

28. Przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do są-

dów powszechnych na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających, na temat 

kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów okre-

ślonych w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. 
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29. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów ławników do Sądu Rejo-

nowego w Piasecznie na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających. 

30. Przeprowadzenie wyborów ławników:  

1) wybór komisji skrutacyjnej,  

2) głosowanie,  

3) odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania, 

4) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Piasecznie 

na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających. 

31. Projekt uchwały w sprawie przekazania pism według właściwości. 

32. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołów z XIII sesji Rady Miejskiej w dniu 

13.02.2025 r. oraz XIV sesji w dniu 26.02.2025 r. 

33. Sprawy różne: 

1) pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

2) pytania radnych i odpowiedzi, 

3) wolne wnioski, 

4) informacje. 

34. Zamknięcie XV sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 

wraz z porządkiem obrad zraz z wyznaczeniem wiceprzewodniczącego do wykonywania 

zadań przewodniczącego stanowi załącznik nr 4.1 do protokołu.  

 

Wnioski do porządku obrad zgłosili: 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zgłosił wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na 

terenie Gminy Góra Kalwaria. 

Następnie uzasadnił zgłoszony wniosek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: w sprawie zdjęcia z porządku obrad o punktu 24: Projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy 

Góra Kalwaria. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 
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Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wniosek został uwzględniony. 

Radna Aleksandra Górecka zgłosiła wniosek w sprawie uzupełnienia porządku obrad 

o punkt 25.1 dotyczący zmian w Komisji Rewizyjnej, uzasadniając zgłoszony wniosek.  

 

Głosowano w sprawie: w sprawie uzupełnienia porządku obrad o punkt 25.1. Zmiana 

w Komisji Rewizyjnej:  

1) zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej, 

2) głosowanie projektu uchwały zmieniającej § 1 uchwały Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Góry 

Kalwarii z dnia 16 maja 2024 r., 

3) głosowanie projektów uchwał w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej, 

4) głosowanie projektu uchwały zmieniającej § 2 uchwały Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Góry 

Kalwarii z dnia 16 maja 2024 r., 

5) głosowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wniosek został uwzględniony. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa zgłosił wniosek w sprawie uzupełnienia 

porządku obrad o punkt 25.2: Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

liczby członków i składu osobowego Komisji Prezydialnej, uzasadniając powody zmiany 

składu komisji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: w sprawie uzupełnienia porządku obrad o punkt 25.2: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby członków i składu 

osobowego Komisji Prezydialnej. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wniosek został uwzględniony. 

Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria w 2024 roku. 

5. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2024 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury w Górze Kalwarii za 2024 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 2024 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze Kalwarii za 2024 rok. 

9. Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Góra Kalwaria na lata 2024–2030. 

10. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w gminie Góra 

Kalwaria za 2024 r. 
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11. Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Rozwoju za 2024 rok. 

12. Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej za 2024 rok. 

13. Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia i Sportu za 2024 rok. 

14. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu za 2024 rok. 

15. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego za 2024 

rok.  

16. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2024 rok.  

17. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok.  

18. Sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej za 2024 rok.  

19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Góra 

Kalwaria na rok 2025. 

20. Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa uznanego za 

pomnik przyrody w miejscowości Karolina. 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, oznaczonej 

jako działka ewidencyjna nr 4/53, położonej w miejscowości Góra Kalwaria 

w obrębie 3-01. 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, oznaczonej 

jako działka ewidencyjna nr 50/2, położonej w miejscowości Góra Kalwaria 

w obrębie 13-02. 

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Góra Kalwaria nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, położonych 

w obrębie 0023, Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, oznaczonych jako 

działki ewidencyjne nr: 193/4 i 193/5. 

24. Zdjęty. 

25. Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego  

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Górze Kalwarii. 

25.1. Zmiana w Komisji Rewizyjnej:  

1) zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej,  

2) głosowanie projektu uchwały zmieniającej § 1 uchwały Nr II/9/2024 Rady 

Miejskiej Góry Kalwarii z dnia 16 maja 2024 r.,  

3) głosowanie projektów uchwał w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej, 

4) głosowanie projektu uchwały zmieniającej § 2 uchwały Nr II/9/2024 Rady 

Miejskiej Góry Kalwarii z dnia 16 maja 2024 r.,  

5) głosowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

25.2. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby członków  

i składu osobowego Komisji Prezydialnej 

26. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2025–2040. 
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27. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok. 

28. Przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do  

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających, 

na temat kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez nich 

wymogów określonych w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

29. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów ławników do Sądu  

Rejonowego w Piasecznie na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających. 

30. Przeprowadzenie wyborów ławników:  

1) wybór komisji skrutacyjnej,  

2) głosowanie,  

3) odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania, 

4) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Piasecznie 

na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających. 

31. Projekt uchwały w sprawie przekazania pism według właściwości. 

32. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołów z XIII sesji Rady Miejskiej w dniu 

13.02.2025 r. oraz XIV sesji w dniu 26.02.2025 r. 

33. Sprawy różne: 

1) pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

2) pytania radnych i odpowiedzi, 

3) wolne wnioski, 

4) informacje. 

34. Zamknięcie XV sesji Rady Miejskiej. 

 

Punkt 3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w okresie od 27 

lutego 2025 r. do 26 marca 2025 r. 

 

 I. Wykaz podjętych zarządzeń: 

 

 
Lp. Nr zarządzenia 

Data  

podjęcia 
 W sprawie: 

 

 

1. ORG.0050.33.2025 26.02.2025 

w sprawie powołania i ustalenia regulaminu 

trybu pracy Społecznej Rady ds. Zdrowia 

Psychicznego i Edukacji 

 

 
2. ORG.0050.34.2025 26.02.2025 

w sprawie zmian planu finansowego jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2025 rok 

 

 

3. ORG.0050.35.2025 26.02.2025 

zmieniające zarządzenie w sprawie ustalenia 

planu finansowego dla środków pochodzących 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 2025 

rok 
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4. ORG.0050.36.2025 27.02.2025 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Budowa ogrodzenia placu zabaw w 

Czachówku” 

 

 5. ORG.0050.37.2025 28.02.2025 w sprawie zmian w budżecie  

 
6. ORG.0050.38.2025 28.02.2025 

w sprawie zmian planu finansowego jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2025 rok 

 

 

7. ORG.0050.39.2025 28.02.2025 

w sprawie ustalenia planu finansowego dla 

rachunku wydzielonego środków z Funduszu 

Pomocy w ramach pomocy obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa w 2025 roku 

 

 

8. ORG.0050.40.2025 4.03.2025 

w sprawie ogłoszenia wyników otwartych 

konkursów ofert na dofinansowanie zadań 

publicznych w 2025 r. 

 

 

9. ORG.0050.41.2025 6.03.2025 

w sprawie ustalenia harmonogramu czynności 

w postępowaniu rekrutacyjnym na rok szkolny 

2025/2026 do Żłobka Miejskiego w Górze 

Kalwarii 

 

 

10. ORG.0050.42.2025 6.03.2025 

w sprawie przymusowego doprowadzenia do 

kwalifikacji wojskowej przeprowadzanej w 2025 

roku osób, które nie stawiły się do niej bez 

uzasadnionej przyczyny 

 

 

11. ORG.0050.43.2025 6.03.2025 

w sprawie powołania zespołu powypadkowego 

do ustalenia okoliczności i przyczyn wypadku 

przy pracy 

 

 

12. ORG.0050.44.2025 6.03.2025 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko 

urzędnicze – młodszego referenta ds. 

planowania przestrzennego 

 

 

13. ORG.0050.45.2025 6.03.2025 

w sprawie powołania Komisji rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko 

urzędnicze-podinspektora /inspektora                      

ds. księgowości budżetowej 

 

 

14. ORG.0050.46.2025 6.03.2025 

zmieniające zarządzenie w sprawie 

wprowadzenia „Instrukcji obiegu i kontroli 

dokumentów finansowo-księgowych w Urzędzie                

Miasta i Gminy w Górze Kalwarii” 

 

 

15. ORG.0050.47.2025 10.03.2025 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego 

w ramach realizacji zadania pod nazwą: „Budowa 

ul. Walewickiej w Górze Kalwarii 
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16. ORG.0050.48.2025 17.03.2025 

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do 

przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę 

przygotowawczą w Urzędzie Miasta i Gminy 

Góra Kalwaria 

 

 

17. ORG.0050.49.2025 18.03.2025 

 w sprawie dysponowania środkami oraz 

ustalenia planu finansowego dla wydzielonego 

rachunku środków z Fundusz Solidarnościowego 

zgodnie z umową nr 127/OW_JST/2025 „Opieka 

Wytchnieniowa” na 2025 rok. 

 

 

18. ORG.0050.50.2025 18.03.2025 

w sprawie przedłożenia Radzie Miejskiej Góry 

Kalwarii informacji o wykonaniu planu 

finansowego dla środków z Fundusz Pomocy na 

dzień 31.12.2024r. 

 

 

19. ORG.0050.51.2025 18.03.2025 

w sprawie przedłożenia Radzie Miejskiej Góry 

Kalwarii informacji o wykonaniu planu 

finansowego dla środków z Fundusz 

Przeciwdziałania Covid-19 na dzień 31.12.2024 r. 

 

 

20. ORG.0050.52.2025 21.03.2025 

w sprawie powołania Komisji końcowego odbioru 

w ramach zadania pod nazwą 

„Termomodernizacja budynku Urzędu Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria” 

 

 

21. ORG.0050.53.2025 24.03.2025 

w sprawie określenia maksymalnego 

miesięcznego wynagrodzenia dla kierowników 

i zastępców kierowników gminnych jednostek 

budżetowych 

 

 

22. ORG.0050.54.2025 25.03.2025 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego 

w ramach realizacji zadania pod nazwą: „Budowa 

ul. Słonecznej w Baniosze” 

 

 

II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 9 (26.02-2.03)  

 - udział w Sympozjum Samorządowców, dotyczącym sprawnego transportu 

w aglomeracji, który jest rozwiązaniem problemu korków 

 - złożenie kwiatów przy tablicy upamiętniającej Żołnierzy Wyklętych  

 - udział w Biegu Stefana organizowanym z okazji 355 rocznicy nadania praw miejskich 

Górze Kalwarii 

 - udział w koncercie Classica Calvaria z okazji 355 rocznicy nadania praw miejskich Górze 

Kalwarii 
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Tydzień 10 (3.03-9.03) 

 - udział w X Europejskim Kongresie Samorządów  

 - udział w I Posiedzeniu Gminnej Rady Społecznej Zdrowia Psychicznego i Edukacji 

 - udział w gminnym etapie Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej 

zorganizowanego przez Ochotniczą Straż Pożarną w Górze Kalwarii 

 - uroczyste spotkanie z okazji Dnia Kobiet z seniorkami Związku Emerytów, Rencistów 

i Inwalidów 

 - udział w spotkaniu zorganizowanym z okazji Dnia Kobiet przez Panią Sołtys i Radę 

Sołecką wsi Czaplin 

 - udział w Zebraniu Sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Górze Kalwarii 

 

 

Tydzień 11 (10.03-16.03) 

 - udział w spotkaniu Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

 - udział w spotkaniu konsultacyjnym w sprawie Gminnego Programu Rewitalizacji, 

spotkanie otwarte w Ośrodku Kultury 

 - udział w uroczystym spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy Góra Kalwaria z okazji Dnia 

Sołtysa  

 - udział w Walnym Zgromadzeniu Członków Stowarzyszenia Zlewni Rzeki Jeziorki 

 - udział w wizji wałów wiślanych z Posłem Piotrem Kandybą, przedstawicielami Wód 

Polskich, sołtysami okolicznych miejscowości oraz radnym 

 - udział w Ogólnopolskim Turnieju Karate Kyokushin, organizowanym przez klub KIME 

Góra Kalwaria  

 - udział w debacie „Energetyczna Gmina” dotyczącej energii termalnej, wiatrowej, 

słonecznej   oraz biomasy zorganizowanej przez Stowarzyszenie Góra Mieszkańców 

- udział w Zebraniu Sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Czaplinku 

 

Tydzień 12 (17.03-23.03) 

 - udział w Posiedzeniu Komisji Prezydialnej 

 - udział w XII Ogólnopolskiej Konferencji Samorządu i Oświaty „Edukacja Przyszłości” 

w Lublinie 

 - udział w posiedzeniu Młodzieżowej Rady Gminy 

 - udział w Forum Czystego Powietrza w Centrum Nauki „Kopernik” w Warszawie 

 - udział w spotkaniu z członkami klubu rowerowego Bicykl Piaseczno 

 - udział w prelekcji "Neuroatypowość – inny nie znaczy gorszy”, zorganizowanej 

w ramach olimpiady „Zwolnieni z Teorii” i poprowadzonej przez uczniów z Liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. Zygmunta Sajny w Górze Kalwarii 

 - udział w projekcie młodzieży Zespołu Szkół Zawodowych im. Marszałka Franciszka 

Bielińskiego - The Adventure Run realizowanym w ramach programu „Zwolnieni z Teorii”. 

Bieg Charytatywny. 
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 - udział w premierze „Księga chrztów parafii Czersk 1680-1732”  

 

Tydzień 13 (24.03-30.03) 

-  udział w posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy Działania „Perły Mazowsza” 

- udział w II Festiwalu Talentów zorganizowanym przez społeczność Przedszkola „Różowy 

Baranek” 

 - udział w Sesji Rady Miejskiej 

 

III. Inwestycje rozpoczęte 

 

       1.   Rozbudowa siłowni zewnętrznej i placu zabaw na osiedlu Linin 

Wykonawca: Logos Joanna Smolaga 

Wartość robót: 29.950,50 zł 

Termin zakończenia: 30.06.2025 r. 

2.    Budowa oświetlenia ulicznego w ul. Marii Konopnickiej 

Wykonawca: EL-MAR Mariusz Strusiński 

Wartość robót: 28.843,80 zł 

      Termin zakończenia: 14.11.2025 r. 

3.   Budowa oświetlenia ul. Podleśnej w miejscowości Obręb 

Wykonawca: EL-MAR Mariusz Strusiński 

Wartość robót: 14.560,00 zł 

      Termin zakończenia: 14.11.2025 r. 

4. Budowa altany wraz z utwardzeniem w Sierzchowie (utwardzenie z kostki 

 brukowej) 

Wykonawca: MROZEK Z. Mróz 

Wartość robót: 10.400,00 zł 

Termin zakończenia: 30.04.2025 r. 

5. Rozbudowa ul. Przemysłowej w Baniosze (dokumentacja projektowo-

kosztorysowa) 

Wykonawca: MAT Projekt Mateusz Jurczyk 

Wartość robót: 202.950,00 zł 

Termin zakończenia: 07.09.2026 r. 

6. Wymiana oświetlenia ulicznego w sołectwach: Baniocha wieś, Brześce, Buczynów, 

Czarny Las, Pęcław, Podgóra, Sobików, Solec, Wólka Dworska 

Wykonawca: EL-MAR Mariusz Strusiński 

Wartość robót: 131.912,000 zł 

Termin zakończenia: 30.06.2025 r. 

7. Przebudowa z rozbudową ul. Reja w Kątach i Tomicach i ul. Prusa w Tomicach 

(dokumentacja projektowo-kosztorysowa) 

Wykonawca: MATProjekt Mateusz Jurczyk 

Wartość robót: 355.470,00 zł 
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Termin zakończenia: 14.09.2026 r. 

 

IV. Inwestycje zakończone 

 

1. Budowa ogrodzenia placu zabaw w Czachówku. 

2. Budowa ul. Walewickiej w Górze Kalwarii. 

 

 

V. Stan zatrudnienia 

 

- Urząd Miasta i Gminy – 97 osób 

- Straż Miejska – 8 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 15 osób 

- OPS – 42 osób  

- Biblioteka – 10 osób 

- Ośrodek Kultury – 23 osoby 

- OSiR – 44 osoby  

- ABK – 23 osoby 

- ZGK – 86 osób 

 

Pytania do sprawozdania burmistrza z działań w okresie międzysesyjnym zgłosili: 

 

Radny Wojciech Kochański poprosił o informacje w sprawie udziału w wizji wałów 

wiślanych.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski poinformował, że wizytacja wałów wiślanych odbyła się 

z inicjatywy radnego C. Rybarczyka, z udziałem posła P. Kandyby w obecności 

przedstawicieli Wód Polskich i przedstawiciela gminy Konstancin-Jeziorna. Rozmawiano nt. 

problemów i potencjalnych niebezpieczeństw związanych z bobrami, drzewami 

wrastającymi w koronę wału, zadrzewieniem międzywala oraz osuwisk w rejonie Podłęcza. 

Dodał, iż Wody Polskie, oprócz gruntownych przeglądów przeprowadzanych co pięć lat 

realizują coroczne kontrole wałów. W tym roku zostanie przeprowadzony dodatkowy 

przegląd przy wykorzystaniu dronów. Mimo, że utrzymanie wałów należy do kompetencji 

Wód Polskich, gmina chce monitorować sytuację na bieżąco.  

Wiceprzewodniczący Jakub Rącz chciał uzyskać informacje dot. Sympozjum 

Samorządowców, dotyczącym sprawnego transportu w aglomeracji oraz udziału 

w spotkaniu Zarządu Lokalnej Grupy Perły Mazowsza – pytał czego dotyczyło i czy jest 

perspektywa finansów dla samorządu oraz stowarzyszeń i przedsiębiorców z gminy. 

Zastępca Burmistrza Piotr Chmielewski w odpowiedzi poinformował, że spotkanie miało 

charakter częściowo szkoleniowy, w czasie którego zaprezentowano analizy dotyczące 
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ruchu drogowego i komunikacji publicznej oraz wnioski i spostrzeżenia, następnie je 

pokrótce przedstawił.  

Wiceprzewodniczący Rady Jakub Rącz ad vocem zapytał, czy poruszany był problem 

utrudnień dla kierowców wynikający z zawężenia ulicy Puławskiej w związku 

z wprowadzeniem buspasów.  

Zastępca Burmistrza Piotr Chmielewski odpowiedział, iż ulica Puławska była jednym 

z pozytywnych przykładów wskazanych w trakcie spotkania. Przyznał, że dla kierowców 

samochodów osobowych wprowadzenie buspasów może być uciążliwe, natomiast dzięki 

temu, że powstały buspasy autobusy nie stoją w korkach i jeżdżą zgodnie z rozkładem, 

dzięki czemu liczba pasażerów wzrosła. 

Zastępca Burmistrza Mateusz Baj poinformował, że na spotkaniu Zarządu Lokalnej Grupy 

Perły Mazowsza przyjęto dziesięciu nowych członków, głównie z gminy Tarczyn i Prażmów. 

Dodał, że Stowarzyszenie Perły Mazowsza ma charakter otwarty, więc każdy mieszkaniec 

gmin: Góry Kalwarii, Konstancina, Prażmowa i Tarczyna może do niego dołączyć i zachęcał 

do wstąpienia do stowarzyszenia. Drugą rozpatrywaną kwestią, było poszukiwanie nowej 

siedziby dla stowarzyszenia. Zarząd rozważał dwie koncepcje (w Tarczynie i Górze 

Kalwarii). Większość członków zarządu zdecydowała, że siedziba pozostanie w Tarczynie. 

Jeśli chodzi o kwestie związane z naborami, to ruszą one w najbliższym czasie. Będą to 

nabory zarówno dla samorządów, jak i dla mieszkańców, którzy chcą otworzyć bądź 

rozwinąć działalność gospodarczą. Wszystkie szczegóły będą dostępne na stronie 

internetowej oraz na profilu stowarzyszenia na Facebooku. 

 

Punkt 4. Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 

Góra Kalwaria w 2024 roku. 

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy Góra Kalwaria w 2024 roku 

przedstawił w formie prezentacji Komendant Policji w Górze Kalwarii podinspektor Tomasz 

Jeżewski.  

 

Prezentacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Radny Wojciech Kochański zapytał o funkcjonowanie komisariatu w porach nocnych.  

Radny Stanisław Fijka zapytał o przestępczość związaną z narkomanią oraz używkami.  

Komendant Tomasz Jeżewski odpowiedział, że generalnie komisariat w Górze Kalwarii 

funkcjonuje w godzinach nocnych, choć fizycznie jest zamknięty, a wynika to z braku 

możliwości obsadzenia dyżurnych, z powodu niedoborów kadrowych, natomiast 

cały system działa sprawnie, zgłoszenia są przekierowywane do dyżurnego z Piaseczna, 

który dysponuje patrolami i kieruje je na interwencje. Jeśli chodzi o przestępczość 

narkotykową poinformował, że w 2024 roku ujawniono 20 osób posiadających środki 

odurzające, w 2023 roku było 18 osób. Przestępczość narkotykowa jest bardzo trudna do 

wykrycia, ponieważ zarówno osoby dystrybuujące środki, jak i ci, którzy je posiadają, 

niechętnie współpracują z Policją. Policjanci wydziału kryminalnego prowadzą ciągły 
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nadzór, a ostatnio przeprowadzone działania pozwoliły ujawnić kilka osób zajmujących się 

handlem narkotykami. Mimo, że udało się zlikwidować część tego procederu, to problem 

nadal istnieje, natomiast pozostaje on pod kontrolą. 

Radny Wojciech Kochański zapytał o monitoring w porze nocnej.  

Komendant Tomasz Jeżewski odpowiedział, że Policja nie ma w zadaniach stałego 

nadzoru nad monitoringiem. W sytuacjach wymagających interwencji współpracuje ze 

Strażą Miejską i skutecznie wykorzystuje nagrania w procesie wykrywczym.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Szymon Krupa podziękował komendantowi za przybycie na 

sesję i przekazanie informacji.  

 

Punkt 5. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2024 rok. 

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2024 rok w formie 

prezentacji przedstawił Komendant Straży Miejskiej Marcin Stypiński. 

 

Prezentacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Szymon Krupa podziękował komendantowi i strażnikom 

miejskim nie tylko jako mieszkaniec, ale też jako organizator lokalnych wydarzeń za 

okazaną pomoc, zaangażowanie i wsparcie. 

Radny Wojciech Kochański zwrócił się z prośbą o przeniesienie znaku „zakaz kąpieli” na 

tamie, prosząc by znak był zamontowany w sposób umożliwiający jego demontaż w razie 

potrzeby. W kwestii monitoringu zapytał, czy jest on na bieżąco obserwowany przez Straż 

Miejską. 

Komendant Straży Miejskiej Marcin Stypiński zapewnił, że znak „zakaz kąpieli” zostanie 

ustawiony przed rozpoczęciem sezonu. W kwestii monitoringu odpowiedział, że nie ma 

całodobowego nadzoru. Podgląd i rejestracja obrazu odbywają się przez całą dobę, 

jednak nie ma osoby, która stale obserwowałaby monitoring. Wynika to z kilku czynników. 

Po pierwsze uwarunkowane jest to kodeksem pracy. Po drugie osoba cywilna do obsługi 

monitoringu, nie może działać całkowicie samodzielnie bez nadzoru funkcjonariusza 

Straży Miejskiej. Na ten moment nie rozmawiał z burmistrzem o możliwości poszerzenia 

obsady czy wprowadzenia całodobowej obsługi monitoringu. Wie, że takie rozwiązania 

funkcjonują w Piasecznie i Konstancinie. Po zebraniu więcej informacji w tym zakresie, 

przedstawi burmistrzowi konkretne propozycje, w związku z tym na chwilę obecną nie jest 

w stanie udzielić jednoznacznej odpowiedzi w tej sprawie.  

Zastępca Burmistrza Piotr Chmielewski odnosząc się do prośby o przeniesienie znaku 

„zakaz kąpieli” poinformował, że znak został przyspawany w miejscu trudniej dostępnym 

dla wandali. Wcześniej znaki były wielokrotnie niszczone lub znikały.  



   Protokół nr 15/2025 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 26.03.2025 r.                                              16/44 

Radny Wojciech Kochański (ad vocem) podziękował w imieniu WOPR oraz Policji Rzecznej, 

która od dłuższego czasu zabiegała o przywrócenie znaku. Zwracał uwagę, że 

przesunięcie znaku o kilka metrów pozwoliłoby znacząco poprawić jego widoczność.   

Radny Stanisław Fijka poruszył kwestię parkowania. W jego ocenie wydzielone miejsca 

parkingowe w centrum miasta zdały egzamin tylko częściowo. Problem stanowią 

przyjezdni, którzy obecnie parkują samochody na ulicy Kalwaryjskiej, Wierzbowskiego i ks. 

Sajny. Apelował do straży o reagowanie na nieprawidłowe parkowanie. Następnie 

podniósł problem dewastowania placów zabaw, szczególnie placu przy ul. Białka. 

Zaproponował rozważenie zatrudnienia emerytowanego żołnierza, policjanta lub 

pracownika BOR, do przeglądania nagrań z monitoringu.    

Komendant Straży Miejskiej Marcin Stypiński jeśli chodzi o możliwość zatrudnienia 

dodatkowej osoby do obsługi monitoringu, tak jak wspomniał wcześniej planuje 

skontaktować się z komendantami straży w gminach Piaseczno i Konstancin. Dopiero po 

zapoznaniu się z ich doświadczeniami będzie mógł przedstawić konkretną propozycję 

burmistrzowi do dalszej decyzji. Odnosząc się do kwestii parkowania powiedział, że 

pojawiły się już zapytania dotyczące możliwości rozszerzenia strefy parkowania. Temat 

został przekazany burmistrzowi. W kwestii nieprawidłowego parkowania zapewnił, że 

funkcjonariusze podczas codziennych patroli reagują na wszelkie ujawnione wykroczenia 

zgodnie z obowiązującymi przepisami. Prosił przedmówcę o przekazywanie informacji 

o nieprawidłowościach i wykroczeniach zaobserwowanych przez grupę UTP. Uważał, że 

wspólne działania pozwolą utrzymać porządek publiczny na poziomie co najmniej 

dostatecznym.  

Radny Stanisław Fijka ad vocem poinformował, że w czerwcu klub radnych, któremu 

przewodniczy, złożył wniosek do burmistrza z prośbą o rozważenie możliwości 

wprowadzenia stref płatnego parkowania – wzorem Piaseczna – w przypadku postoju 

powyżej jednej godziny. Wie, że temat ten był poruszany także przez inne kluby radnych 

w poprzednich latach. Uważał, że obecnie funkcjonująca strefa parkowania zdała egzamin, 

działa sprawnie i spełnia swoją rolę, natomiast dalsze rozszerzanie tej strefy nie przyniesie 

już oczekiwanych efektów. Dla zobrazowania problemu podał przykład z ulicy 

Wierzbowskiego – mieszkańcy przyjeżdżający do bankomatu nie mają, gdzie się 

zatrzymać. Rozwiązaniem byłoby wprowadzenie płatnej strefy z bezpłatnym 

parkowaniem, np. do godziny. Wówczas 1–2 miejsca byłyby stale dostępne. Podobny 

problem z parkowaniem dotyczy miejsc przy aptekach i poczcie. Na koniec podziękował 

Straży Miejskiej za współpracę, zapewnił przekazywać komendantowi informacje 

o negatywnych zjawiskach zaobserwowanych przez grupę UTP.  

Radna Aleksandra Górecka zwróciła uwagę, że w mieście pojawiło się wiele napisów, 

graffiti oraz różnego rodzaju napisów na murach. Zapytała, czy udało się ustalić sprawców 

dewastacji i czy zostali pociągnięci do odpowiedzialności. 

Komendant Marcin Stypiński odpowiedział, że cały zgromadzony materiał opracowany 

przez funkcjonariusza SM dot. osoby podejrzewanej o popełnienie tych czynów został 

przekazany do Komisariatu Policji w Górze Kalwarii. Postępowanie jest obecnie w toku. 
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Na tym etapie trudno mówić o zatrzymaniu, ukaraniu czy rozliczeniu sprawcy. Przy tej 

okazji wspomniał również o innym przypadku, gdzie udało się zidentyfikować sprawców 

wandalizmu. Zapewnił, że funkcjonariuszom, zależy równie mocno na utrzymaniu ładu 

i porządku w przestrzeni publicznej. Uważał, że rozpowszechnienie informacji 

o działaniach straży oraz zasięgu monitoringu miejskiego skutecznie ograniczyło skalę 

tego zjawiska.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pietrzak zapytał, czy monitoring obejmuje 

przystanek autobusowy przy ul. Wyszyńskiego i czy jest możliwość sprawdzenia sprawcy 

podpalenia rozkładu jazdy.  

Komendant Marcin Stypiński odpowiedział, że nie jest pewien, czy kamera obejmuje 

swoim zasięgiem przystanek. Zostanie to sprawdzone. 

Radny Bartosz Miszewski zapytał, czy planowana jest rozbudowa monitoringu na terenie 

miasta.   

Komendant Marcin Stypiński odpowiedział, że decyzje o zakupie lub rozbudowie systemu 

nie należą do jego kompetencji, w tej sprawie należy zwrócić się do kierownictwa urzędu.   

Radny Bartosz Miszewski ad vocem zapytał, czy jest potrzeba rozbudowania monitoringu. 

Komendant Marcin Stypiński odpowiedział, że monitoring wpływa na poprawę 

bezpieczeństwa i porządku publicznego. Istnieją miejsca, gdzie system monitoringu 

można jeszcze rozbudować, ale wymaga to szerszej analizy.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa prosił komendanta, aby wraz 

z zespołem strażników przeanalizował sytuację w mieście i poza miastem, i przekazał 

radnym informacje (na podstawie dotychczasowych interwencji), czy istnieje potrzeba i są 

miejsca szczególnie narażone na różnego rodzaju zdarzenia, w których monitoring 

mógłby pomóc w identyfikacji sprawców lub ustaleniu przebiegu zdarzeń.   

Radny Stanisław Fijka ad vocem powiedział, iż chciałby, aby wzorem Konstancina w Górze 

Kalwarii kamery znajdowały się przy każdej głównej ulicy wylotowej z miasta. Monitoring 

stanowiłby cenne wsparcie dowodowe w przypadku włamań, napadów czy innych 

zdarzeń. 

Komendant Marcin Stypiński uważał, że jeśli monitoring ma zostać rozszerzony, to 

powinno to nastąpić w miejscach, gdzie rzeczywiście się sprawdzi. Podziękował za cenne 

uwagi.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa podziękował służbom mundurowym 

za dzisiejszą obecność na sesji.  

 

 

Punkt 6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury w Górze Kalwarii za 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że radni otrzymali 

sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury drogą mailową i było ono omawiane na 

komisjach, następnie zapytał, czy są pytania do sprawozdania.  
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Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury w Górze Kalwarii za 2024 rok stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Punkt 7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 

2024 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej było omawiane na komisjach, a szczegółowo 

na Komisji Oświaty, następnie zapytał, czy są pytania do sprawozdania.  

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 2024 rok 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Punkt 8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze Kalwarii za 

2024 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że ze sprawozdaniem 

z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej radni mogli zapoznać się na komisjach, 

i zostało ono przesłane drogą mailową, następnie zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania.  

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze Kalwarii za 2024 rok 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Punkt 9. Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Góra Kalwaria na lata 2024–

2030. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że ze sprawozdaniem 

z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej radni mogli zapoznać się na 

komisjach, i zostało ono przesłane drogą mailową, następnie zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania.  

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
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Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Góra Kalwaria na lata 2024–2030 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Punkt 10. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w gminie 

Góra Kalwaria za 2024 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że ze sprawozdaniem 

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny radni mogli zapoznać się na komisjach, 

i zostało ono przesłane drogą mailową, następnie zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania.  

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w gminie Góra 

Kalwaria za 2024 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Punkt 11. Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Rozwoju za 2024 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Rozwoju za 2024 rok przedłożyła 

Przewodnicząca Komisji Renata Mateńko. 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Rozwoju za 2024 rok stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Punkt 12. Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej za 2024 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej za 2024 rok 

przedłożyła Przewodnicząca Komisji Justyna Szczypińska-Piotrowska. 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej za 2024 rok stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Punkt 13. Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia i Sportu za 2024 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia i Sportu za 2024 rok przedłożyła Przewodnicząca 

Komisji Monika Bolek. 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
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Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia i Sportu za 2024 rok stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Punkt 14. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu za 2024 

rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu za 2024 rok 

przedłożyła Przewodnicząca Komisji Bożena Molak. 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu za 2024 rok 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

Punkt 15. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

za 2024 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego za 2024 

rok przedłożył Przewodniczący Komisji Bartosz Miszewski. 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego za 2024 

rok stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Punkt 16. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że przed sesją Rady 

Miejskiej odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej na którym przewodniczący Stanisław 

Fijka złożył rezygnację z dniem 26.03.2025 r. Komisja na przewodniczącą wybrała radną 

Ewę Stokowską. Zgodnie z informacją od sekretarza i radcy prawnego urzędu do czasu 

podjęcia przez Radę Miejską stosownej uchwały funkcję przewodniczącego pełni radny 

Stanisław Fijka.  

Następnie ogłosił pięciominutową przerwę w obradach. 

Po przerwie na prośbę radnego Stanisława Fijki sprawozdanie odczytała 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Ewa Stokowska. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2024 rok stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  

 

Punkt 17. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 
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Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok przedłożyła 

Przewodnicząca Komisji Izabela Banasiak-Matusik. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok stanowi załącznik 

nr 18 do protokołu.  

 

Punkt 18. Sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej za 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa w imieniu Przewodniczącej Komisji 

Teresy Jędral odczytał sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej. 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej za 2024 rok stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu.  

 

Punkt 19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Góra Kalwaria 

na rok 2025. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Góra Kalwaria na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/162/2025 

 

Punkt 20. Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa uznanego 

za pomnik przyrody w miejscowości Karolina. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody 

drzewa uznanego za pomnik przyrody w miejscowości Karolina. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/163/2025 

 

Punkt 21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 4/53, położonej w miejscowości Góra Kalwaria w obrębie 3-01. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 4/53, położonej w miejscowości Góra Kalwaria 

w obrębie 3-01. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/164/2025 

 

Punkt 22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 50/2, położonej w miejscowości Góra Kalwaria w obrębie 13-02. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 
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oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 50/2, położonej w miejscowości Góra Kalwaria 

w obrębie 13-02. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/165/2025 

 

Punkt 23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 

Gminę Góra Kalwaria nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, położonych 

w obrębie 0023, Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, oznaczonych jako działki 

ewidencyjne nr: 193/4 i 193/5. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie przez Gminę Góra Kalwaria nieruchomości stanowiących własność Skarbu 

Państwa, położonych w obrębie 0023, Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, 

oznaczonych jako działki ewidencyjne nr: 193/4 i 193/5. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/166/2025 

 

Punkt 24. Zdjęty 

 

Punkt 25. Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Górze Kalwarii. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Górze Kalwarii. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/167/2025 

 

Punkt 25.1. Zmiana w Komisji Rewizyjnej: 

 1) zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej, 

 

Wiceprzewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do uzupełnienia składu Komisji 

Rewizyjnej. 

Radny Bartosz Miszewski poinformował, że Klub Radnych Razem dla Góry wskazał do 

Komisji Rewizyjnej radnego Wojciecha Kochańskiego. 

Zgłoszony kandydat wyraził zgodę na powołanie w skład komisji. 

Radna Izabela Banasiak-Matusik zgłosiła kandydaturę radnej Aleksandry Góreckiej.  

Zgłoszona kandydatka wyraziła zgodę na powołanie w skład komisji. 

Radny Stanisław Fijka poinformował, że z ramienia Klubu Radnych Obywatelski.gk 

w komisji pozostaje radna Ewa Stokowska. 

Więcej zgłoszeń nie było.  

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił pięciominutową przerwę w obradach. 

Po wznowieniu obrad Wiceprzewodniczący Szymon Krupa zapytał, czy nie ma innych 

chętnych do Komisji Rewizyjnej i przypomniał, że zgodnie z ustawą każdy klub radnych 

powinien mieć swojego przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej. Na ten moment tylko 4 kluby 

zgłosiły przedstawiciela.  

Radny Stanisław Fijka zwrócił uwagę, że kluby radnych mają prawny obowiązek zgłaszania 

przedstawicieli do Komisji Rewizyjnej – wynika to z ustawy, a jej naruszenie może 

skutkować uchyleniem uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Szymon Krupa zwracał uwagę, że w Polsce brak jest jednolitej 

linii orzeczniczej w tym zakresie, a przewodniczący rady nie ma kompetencji, by zmusić 

klub lub radnego do wskazania przedstawiciela do komisji.   

Radny Bartosz Miszewski zapytał, który z klubów nie rekomendował osoby do komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Jakub Rącz odpowiedział, że osoby do komisji nie zgłosił Klub 

Radnych Prawa Góra Kalwaria. Następnie wyjaśnił, iż sam ze względu na pełnioną funkcję 

nie może być członkiem tej komisji dodając, że stanowisko klubu zostało przedstawione 

na piśmie przewodniczącej rady i jest dostępne w biurze rady. Podkreślił, iż są wyroki 
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sądów administracyjnych wskazujące, że klub nie ma obowiązku wyznaczenia 

przedstawiciela do Komisji Rewizyjnej, 

  

2) głosowanie projektu uchwały zmieniającej § 1 uchwały Nr II/9/2024 Rady Miejskiej 

Góry Kalwarii z dnia 16 maja 2024 r. 

Wiceprzewodniczący Szymon Krupa odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały dotyczy ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na 5 

osób. W związku ze wskazaniem 4 radnych do komisji, pozostaje w komisji jeden wakat. 

  

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały zmieniającej § 1 uchwały Nr II/9/2024 Rady 

Miejskiej Góry Kalwarii z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie ustalenia liczby członków i składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Aleksandra Górecka, Mateusz 

Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata Mika, Bartosz 

Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary Rybarczyk, Ewa 

Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Arleta 

Żmudzin 

PRZECIW (1) 

Stanisław Fijka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/168/2025 

 

 3) głosowanie projektów uchwał w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej, 

Wiceprzewodniczący Szymon Krupa poinformował, że głosowania nad kandydatami będą 

oddzielne. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie powołania radnej Aleksandry 

Góreckiej na członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Góry Kalwarii. 

  

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie powołania członka Komisji Rewizyjnej. 



   Protokół nr 15/2025 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 26.03.2025 r.                                              28/44 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/169/2025 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Krupa odczytał projekt uchwały dotyczący powołania 

radnego Wojciecha Kochańskiego na członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Góry 

Kalwarii. 

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie powołania członka Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/170/2025 

 

 4) głosowanie projektu uchwały zmieniającej § 2 uchwały Nr II/9/2024 Rady Miejskiej 

Góry Kalwarii z dnia 16 maja 2024 r. 

Wiceprzewodniczący Szymon Krupa odczytał projekt uchwały dotyczący ustalenia Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w składzie: 

1) Aleksandra Górecka, 

2) Anna Fedynicz, 

3) Wojciech Kochański, 

4) Ewa Stokowska. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej § 2 uchwały Nr II/9/2024 Rady 

Miejskiej Góry Kalwarii z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie ustalenia liczby członków i składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Aleksandra Górecka, Mateusz 

Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata Mika, Bartosz 

Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary Rybarczyk, Ewa 

Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Arleta 

Żmudzin 

PRZECIW (1) 

Stanisław Fijka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/171/2025 

 

 5) głosowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Wiceprzewodniczący Szymon Krupa ogłosił przerwę w obradach celem wyboru przez 

komisję przewodniczącego oraz wiceprzewodniczącego komisji. Po wznowieniu obrad 

odczytał projekt uchwały dotyczący zatwierdzenia Ewy Stokowskiej na Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej i Wojciecha Kochańskiego na Wiceprzewodniczącego Komisji. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/173/2025 

 

Punkt 25.2. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby członków 

i składu osobowego Komisji Prezydialnej. 

Wiceprzewodniczący Szymon Krupa odczytał projekt uchwały dotyczący zmiany składu 

osobowego Komisji Prezydialnej w związku z powołaniem radnej Ewy Stokowskiej na 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 
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Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby 

członków i składu osobowego Komisji Prezydialnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

 

Punkt 26. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2025–2040. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2025–2040. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/174/2025 

 

Punkt 27. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2025 

rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/175/2025 
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Punkt 28. Przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających, na temat 

kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych 

w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że ze względu na 

zawarte w opinii dane wrażliwe, nie zostanie ona publicznie odczytana, natomiast radni 

mieli możliwość zapoznania się z opinią na poszczególnych posiedzeniach komisji. 

 

Punkt 29. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów ławników do Sądu 

Rejonowego w Piasecznie na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów 

ławników do Sądu Rejonowego w Piasecznie na kadencję 2024-2027 w wyborach 

uzupełniających. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/176/2025 

 

Punkt 30. Przeprowadzenie wyborów ławników: 

 1) wybór komisji skrutacyjnej, 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poprosił o zgłoszenia do komisji 

skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów. 

Radna Iwona Szymańska zgłosiła kandydaturę radnego Bartosza Miszewskiego. 

Radny wyraził zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Szymon Krupa zgłosił radną Izabelę Banasiak-Matusik. 

Radna nie wyraziła zgody.  

Radny Wojciech Kochański zgłosił radną Monikę Bolek. 

Radna wyraziła zgodę.  

Radny Bartosz Miszewski zgłosił radną Renatę Mateńko. 

Radna wyraziła zgodę.  

Wiceprzewodniczący Szymon Krupa ogłosił pięciominutową przerwę celem 

ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej.  

Podczas przerwy komisja przygotowała karty do głosowania tajnego,  

 

 2) głosowanie. 

 

Przewodnicząca Komisji Monika Bolek poinformowała, że:  

1. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku „x” 

w kratce obok wyrazu „tak”, opowiadając się w ten sposób za wyborem albo 

w kratce obok wyrazu „nie”, opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego 

kandydata na ławnika.  

2. Głos uważa się za ważny bez dokonania wyboru (głos „wstrzymujący się”), jeżeli radny 

na karcie do głosowania nie postawi przy jego nazwisku znaku „x” w kratce obok  

wyrazu „tak” ani obok wyrazu „nie”. 

3. Głos uważa się za nieważny, jeżeli radny na karcie do głosowania:  

1) postawi jednocześnie przy nazwisku kandydata znak „x” w kratce obok wyrazu 

„tak” i w kratce obok wyrazu „nie”;  

2) odda głos na nieważnej karcie. 

 

Następnie odbyły się wybory w trybie tajnym. 

 

Po oddaniu głosów Wiceprzewodniczący Szymon Krupa ogłosił pięciominutową przerwę celem 

ustalenia przez komisję wyników głosowania, 

 

 3) odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania, 

Po przerwie przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Monika Bolek odczytała protokół 

z ustalenia wyników głosowania w wyborach uzupełniających ławników do Sądu 

Rejonowego w Piasecznie na kadencję 2024-2027 - załącznik nr 20 do protokołu. 

Karty do głosowania stanowią załącznik nr 21 do protokołu, 
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 4) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Piasecznie na 

kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających. 

Wiceprzewodniczący Szymon Krupa odczytał projekt uchwały stwierdzający wybór 

ławników do Sądu Rejonowego w Piasecznie na kadencję od 2024-2027 roku w wyborach 

uzupełniających: 

1) p. Ewy Pośnik-Kaseja; 

2) p. Małgorzaty Ewy Smolarek. 

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Piasecznie na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/177/2025 

 

Punkt 31. Projekt uchwały w sprawie przekazania pism według właściwości. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie przekazania pism według właściwości. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabela Banasiak-Matusik, Monika Bolek, Anna Fedynicz, Stanisław Fijka, Aleksandra 

Górecka, Mateusz Kanabus, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Renata Mateńko, Beata 

Mika, Bartosz Miszewski, Bożena Molak, Andrzej Pietrzak, Jakub Rącz, Roman Cezary 

Rybarczyk, Ewa Stokowska, Justyna Szczypińska-Piotrowska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Arleta Żmudzin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Jędral 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XV/177/2025 

 

Punkt 32. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołów z XIII sesji Rady Miejskiej w dniu 

13.02.2025 r. oraz XIV sesji w dniu 26.02.2025 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa poinformował, że do protokołów z XIII 

sesji Rady Miejskiej w dniu 13.02.2025 r. oraz XIV sesji w dniu 26.02.2025 r. nie wpłynęły 

uwagi. 

 

Punkt 33. Sprawy różne: 

  

    1) pytania mieszkańców i odpowiedzi. 

Mieszkanka p. Grażyna Dąbrowska wyjaśniła, iż zdecydowała się ponownie zabrać głos na 

sesji w związku z nowymi okolicznościami tj. otrzymanym wczoraj pismem wskazującym, 

że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym organem stanowiącym i kontrolnym gminy 

jest rada gminy, która kontroluje działalność burmistrza oraz jednostek organizacyjnych 

gminy, zaś nadzór nad działalnością gminy sprawują: Prezes Rady Ministrów oraz 

wojewoda w zakresie zgodności z prawem, a w sprawach finansowych Regionalna Izba 

Obrachunkowa, która już wcześniej odesłała ją do rady. Kontynuując chciała uzyskać 

informacje nt. aktualnej sytuacji swoich zwierząt oraz po raz kolejny zwróciła się z prośbą 

do radnych o udzielenie odpowiedzi na dwa pytania zadane podczas sesji w lutym 2024 r., 

które do dziś pozostają bez odpowiedzi. Wskazała, że brak odpowiedzi może – choć nie 
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musi – skutkować uznaniem radnych, zwłaszcza tych z obu kadencji współwinnymi za 

zaistniałą sytuację, za niszczenie jej zwierząt, jej zdrowia i publicznych pieniędzy. 

Następnie zwróciła się do burmistrza z prośbą o informację, czy zostały podjęte jakieś 

działania w zakresie kontroli obecnego stanu jej psów w schronisku. Podnosiła, iż nie ma 

możliwości kontaktu z żadnym z burmistrzów i prosiła o realizację prawa wynikającego 

z art. 253 Kodeksu postępowania administracyjnego, który gwarantuje mieszkańcowi 

prawo do kontaktu z burmistrzem. Na koniec prosiła raz jeszcze o odpowiedź: czy zostały 

podjęte jakiekolwiek działania nadzorcze w sprawie kontaktu ze schroniskiem i obecnego 

stanu psów oraz ich liczby. 

W ocenie Zastępcy Burmistrza Mateusza Baja stan prawny nie uległ zmianie od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej. Tak jak informował została wydana decyzja o czasowym odbiorze 

psów. Pani Grażyna ma prawo się od niej odwołać do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego i prawdopodobnie już to zrobiła lub zrobi to wkrótce. Ponadto urząd 

skierował pismo do schroniska z informacją, że chce przeprowadzić kontrolę.  

Radny Stanisław Fijka odnosząc się do wystąpienia mieszkanki powiedział, że choć nie 

zgadza się z wieloma zgłaszanymi przez nią sprawami, to podziwia jej determinację 

i walkę o psy. Nadal twierdzi, że adresatem powinny być sądy. Przyznał, że sesja rady jest 

odpowiednim miejscem, by złożyć skargę na burmistrza, jeśli burmistrz nie chce przyjąć 

mieszkanki. Chciał zapoznać się z pytaniami, które skierowała mieszkanka.  

Pani G. Dąbrowska poinformowała, że pierwsze pytanie dotyczy tego, jakie treści zostały 

przedstawione radnym na sesji rady (czy komisji) 28 kwietnia 2021 r., że zgodzili się wydać 

nawet 200.000 zł z publicznych środków bez żądania wyjaśnień ludziom działającym na 

granicy prawa, na utrzymywanie, transport jej psów i czy wiedzieli na co się zgadzają, tj. 

na niszczenie psów i na fałszywe oskarżenia. Drugie pytanie dotyczyło tego, dlaczego 

radni w komisjach rady nie zechcieli skorzystać ze swoich kompetencji i podjąć 

odpowiednich działań, przewidzianych w ustawie o samorządzie gminnym, prowadzących 

do wyjaśnienia i zakończenia sprawy. Dodała, że pojutrze ma spotkanie w Nowym Dworze 

Mazowieckim w sądzie w sprawie ewentualnego znęcania się nad psami w schronisku. 

W jej ocenie pośrednią formą takiego ewentualnego znęcania są samoistne padnięcia 

psów w schronisku i eutanazje z nie wiadomo jakiego powodu.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Izabela Banasiak-Matusik 

poinformowała, że komisja udzielając odpowiedzi stwierdziła, że nie ma wiedzy na temat 

motywów radnych z 2021 roku ani dlaczego nie podjęli działań. Komisja nie jest w stanie 

odpowiadać za decyzje osób, które wówczas zasiadały w radzie.   

Radny Stanisław Fijka podkreślił, że radnym trudno odnieść się do tego co było w 2021 

roku. Jeśli sprawy zostały zgłoszone do prokuratury lub policji, to Rada Miejska nie jest 

organem, który może na nie odpowiedzieć. Rozumie mieszkankę, że walczy o psy, ale 

sprawa jest teraz w rękach sądu i prokuratury i Rada Miejska nic nie może zrobić. 

Wiceprzewodniczący Rady Szymon Krupa przychylił się do słów radnego S. Fijki uznając, 

że Rada Miejska ma w tym momencie ograniczone kompetencje, jeżeli chodzi 
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o rozstrzyganie z racji tego, że sprawa toczy się zarówno w sądzie jak i była zgłoszona do 

prokuratury. 

Pani G. Dąbrowska w odniesieniu odpowiedziała, że nie chodzi jej o rozstrzygnięcia, tylko 

o informacje jakie otrzymali radni w 2021 roku. Nie oczekuję od radnych rozstrzygnięć. 

Chce wiedzieć, czy radni zgodzili się na coś nieprawidłowego, czy nie mieli wiedzy, bo 

zostali zmanipulowani. Prosiła o jasne określenie, jakie informacje otrzymali radni od 

burmistrza.  

Wiceprzewodniczący Rady Szymon Krupa w odniesieniu odpowiedział, że nie będzie 

pytać każdego radnego o informacje, którymi radny dysponuje. Komisja skarg pracowała 

zarówno w poprzedniej jak i obecnej kadencji nad tą sprawą. To właśnie komisja jest 

właściwym organem do analizy tego typu kwestii.  

Pani G. Dąbrowska przekazała do zapoznania pismo z pytaniami. 

Radna Ewa Stokowska zapytała przedmówczynię, jakie konkretnie kompetencje Rady 

Miejskiej ma na myśli, w jakim zakresie rada miałaby podjąć działania w jej sprawie oraz 

czego dokładnie od rady oczekuje.   

Pani G. Dąbrowska odpowiedziała, że w piśmie, które złożyła, zawarte są m.in. artykuły 

ustawy o samorządzie gminnym, których jej zdaniem radni nie wykorzystali tj. art. 18b, 23 

§1, 24 §2. Podkreśliła, że radni mają prawo wglądu do dokumentów w sprawach, którymi 

się zajmują. Zapytała, czy którykolwiek z radnych zapoznał się z jej odwołaniem lub 

z żądaniem sprostowania decyzji. 

Wiceprzewodniczący Rady Szymon Krupa w odniesieniu zapytał przedmówczynię, jakie 

konkretnie ma oczekiwania wobec radnych w tej sprawie. Podkreślił, że radni nie są stroną 

postępowania i mogą jedynie sprawdzić czy dochowano wszystkich procedur.  

Pani G. Dąbrowska zwróciła się z prośbą do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

o podjęcie działań mających na celu zabezpieczenie pobytu jej zwierząt w schronisku oraz 

zapewnienie dostępu do informacji w tej sprawie. Ponowiła również wniosek zawarty 

w piśmie, prosząc komisję o podjęcie działań prawnych w celu ochrony życia zwierząt 

w schronisku i zabranie ich z tego środowiska. 

Radna Ewa Stokowska odpowiedziała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zajmuje się 

sprawą od maja 2024 roku, i na każde pismo udzielana jest odpowiedź. W dalszym ciągu 

nie wie jakie są konkretnie oczekiwania wnioskodawczyni wobec radnych.   

Radna Bożena Molak Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu 

odniosła się do prośby wnioskodawczyni o zajęcie stanowiska w jej sprawie. Wyjaśniła, że 

komisja może jedynie wnioskować do burmistrza o sprawdzenie warunków pielęgnacji 

zwierząt, jednak temat ten został już przez burmistrza podjęty, dlatego komisja nie będzie 

dublować dokumentów.   

Pani G. Dąbrowska zwróciła się z pytaniem do burmistrza jakie i kiedy pismo zostało 

wysłane do schroniska. 

Zastępca Burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że nie poda w tym momencie daty 

wysłania pisma, natomiast wysłane było ono w tym roku. 



   Protokół nr 15/2025 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 26.03.2025 r.                                              39/44 

Pani G. Dąbrowska odniosła się krytycznie do wypowiedzi, podkreślając, że radna nie jest 

zorientowana w sytuacji, a burmistrz unika odpowiedzi. Wskazała, że 19 lutego burmistrz 

otrzymał pismo od pełnomocnika właścicielki schroniska, zakazujące mu wstępu do 

schroniska 20 lutego. Więc burmistrz powinien zareagować na to pismo. Zwróciła uwagę, 

iż do dziś nie uzyskała informacji, czy burmistrz podjął jakiekolwiek działania w tej sprawie. 

Poinformowała również, że 5 marca wystąpiła z wnioskiem o kontrolę do Inspekcji 

Weterynaryjnej. Prosiła burmistrza o udzielenie informacji, czy podjął po 20 lutym 

działania w celu uzyskania dostępu do jej psów przebywających w schronisku. Prosiła 

o pilną interwencję, ponieważ kolejne psy zmarły w schronisku.  

Radna Ewa Stokowska na wstępie zaznaczyła, że nie otrzymała odpowiedzi na swoje 

pytania. Zapytała przedmówczynię, czy bierze pod uwagę, że śmierć psów mogła wynikać 

z naturalnych przyczyn. Odniosła się również do zarzutu braku orientacji w sprawie, 

podkreślając, że pracuje w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i zna sprawę oraz wszystkie 

pisma, które wpłynęły do komisji. Ponowiła pytanie, jakie konkretnie działania 

wnioskodawczyni oczekuje od radnych.   

Radny Stanisław Fijka powiedział, że z tego co rozumie wpłynęło pismo do urzędu na 

które mieszkanka nie otrzymała odpowiedzi w ciągu ostatniego miesiąca, na które 

burmistrz pewnie odpisze. Odnośnie do stawianych schronisku zarzutów, w którym 

przebywają odebrane psy, dotyczących złych warunków, nieprzestrzegania przepisów 

prawa, niedbania o nie, co ma skutkować ich śmiercią zaznaczył, że odpowiedzialność za 

warunki w schronisku ponosi jego właściciel, a nie burmistrz, gmina ani radni. Przypomniał, 

że burmistrz zapowiedział kontrolę, więc uważa, że działania w tej sprawie zostały 

podjęte. Podkreślił, że radni nie mają kompetencji do ingerencji w sprawy schroniska, 

mogą jedynie prosić burmistrza o udzielenie odpowiedzi i spotkanie się 

z wnioskodawczynią. Dodał, że sprawa znajduje się już w gestii prokuratury i innych 

właściwych organów, dlatego Rada Miejska nie może podjąć dalszych działań w tej 

sprawie. Wyraził gotowość do osobistej wizyty w schronisku, jeśli burmistrz ją zorganizuje. 

Na koniec zaapelował do mieszkanki o kierowanie zarzutów do odpowiednich instytucji, 

takich jak prokuratura czy sąd, ponieważ rada nie ma uprawnień do ich rozpatrywania.   

Pani G. Dąbrowska odniosła się krytycznie do wypowiedzi przedmówcy, zarzucając mu, że 

mówi ciągle o tym samym. Podkreśliła, że mówi o aktualnej sytuacji i bieżącej potrzebie 

zabezpieczenia zwierząt, które nadal są jej własnością. Zapytała radnego, na jakiej 

podstawie twierdzi, że odpowiedzialność za jej zwierzęta ponosi schronisko, a nie 

burmistrz, skoro psy są właścicielskie. Prosiła o bieżącą interwencję oraz reakcję 

podnosząc, że zabezpieczenie zwierząt i nadzór nad nimi należy do burmistrza. Odnosząc 

się do pytań radnej E. Stokowskiej, prosiła o udzielenie odpowiedzi na wcześniejsze dwa 

pytania, zaznaczając, że jeśli radni nie mają wiedzy, to są inne osoby w urzędzie, 

posiadające tą wiedzę. Na zakończenie stwierdziła, że wydana przez burmistrza decyzja 

administracyjna zawiera nieprawdziwe informacje.   

Zastępca Burmistrza Mateusz Baj odnosząc się do wypowiedzi radnego S. Fijki zaznaczył, 

że na wszystkie merytoryczne pisma składane przez panią Grażynę udzielane są 
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odpowiedzi. Podkreślił również, że spotkania z panią odbywają się regularnie, średnio raz 

lub dwa razy w miesiącu. Zapewnił, że wysłuchuje panią i stara się wyjaśniać sytuację. 

Dodał, że z punktu widzenia urzędu sprawa została zakończona decyzją administracyjną 

i obecnie oczekiwany jest ruch ze strony Samorządowego Kolegium Odwoławczego. 

Na tym etapie ani burmistrz, ani rada nic więcej nie mogą zrobić. 

Radny Stanisław Fijka odniósł się odpowiedzi przedmówcy. W jego ocenie sprawa jest 

zamknięta. Uważał, że burmistrz może zlecić sprawdzenie funkcjonowania schroniska, ale 

nie ponosi odpowiedzialności za przebywające tam psy. Dodał, że wszystkie 

dotychczasowe kontrole nie wykazały nieprawidłowości. Na zakończenie zaapelował, by 

nie powielać tej samej sprawy co miesiąc, podkreślając, że na tym etapie sprawa jest 

zamknięta i zajmuje się nią Samorządowe Kolegium Odwoławcze. 

Radna Beata Mika poinformowała, że w poprzedniej kadencji Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji wraz z urzędnikami odwiedziła schronisko. Podczas tej wizyty nie stwierdzono 

nieprawidłowości.   

Zdaniem radnej Moniki Bolek, ze strony kompetencji rady zostały dopełnione wszystkie 

czynności. Wskazała, że wnioskodawczyni może zwrócić się do innych ustawowo 

uprawnionych instytucji o przeprowadzenie kontroli schroniska, z udziałem organizacji 

i fundacji zajmujących się ochroną zwierząt oraz lekarza weterynarii, który posiada 

odpowiednie kwalifikacje do oceny stanu zdrowia zwierząt. Zachęcała mieszkankę do 

skorzystania z tych możliwości,  

 

 2) pytania radnych i odpowiedzi. 

 

Radny Stanisław Fijka: 

1) zwrócił się z prośbą do burmistrza o wyjaśnienie sytuacji (sprawę zasygnalizowali 

radnemu mieszkańcy) na jakiej zasadzie jeden z lekarzy ciągnie przewody elektryczne od 

swojego samochodu elektrycznego, przez chodnik publiczny, do ośrodka zdrowia. W jaki 

sposób energia elektryczna jest rozliczana. Czy spełnia to odpowiednie normy 

bezpieczeństwa, zwłaszcza że przewód przebiega przez chodnik, którym uczęszczają 

mieszkańcy. Jeśli kierownik ośrodka zdrowia wyraził na to zgodę prosił o zakończenie tego 

procederu,   

2) poprosił burmistrza o spowodowanie, by prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej 

przedstawił cennik usług w gminie Góra Kalwaria.  

Dodał, że jest coraz więcej skarg na wysokość usług świadczonych przez spółkę dla 

mieszkańców, 

3) poprosił burmistrza o udzielenie pisemnej odpowiedzi w sprawie podstaw prawnych, na 

jakich oparto umowy i porozumienia dotyczące przejęcia przez gminę części zadań 

związanych z utrzymaniem pasów drogowych dróg wojewódzkich i krajowych, w tym ulic: 

Wyszyńskiego, Pijarskiej, Dominikańskiej i Wojska Polskiego. Uważał, że zgodnie z prawem 

przejęcie takich zadań powinno wiązać się z refundacją kosztów ponoszonych przez 
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gminę. Dodatkowo zapytał, dlaczego w dokumentach, mimo skutków finansowych dla 

gminy, brakuje kontrasygnaty skarbnika gminy.   

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odpowiedzi na pytanie nr 2 wyjaśnił, że informacje 

dotyczące stawek za usługi są dostępne na stronie zgkgk.pl w zakładce "Taryfy i cenniki". 

Następnie podał przykładowy cennik usług.  

Zastępca Burmistrza Piotr Chmielewski w odpowiedzi na pytanie dotyczące ładowania 

samochodu poinformował, że jest to element umowy z lekarzem. Instalacja została 

wykonana przez fachowca w sposób bezpieczny i odpowiedni, a rozliczenie odbywa się 

zgodnie z ustaleniami. Choć może to wyglądać nietypowo, jest to działanie mające na celu 

poprawę dostępności specjalistycznych usług medycznych dla mieszkańców. Jeśli wszystko 

zostało zrealizowane prawidłowo, nie widzi w tym problemu.  

Radny Stanisław Fijka ad vocem podziękował za wskazówki dotyczące cennika. 

Cennik sprawdzi i sporządzi wnioski. Natomiast w sprawie ładowania samochodu 

elektrycznego w SPZOZ podkreślił, że pytania wynikają ze zgłoszeń mieszkańców, którzy 

poprosili o wyjaśnienie tej sytuacji.  

Wiceprzewodniczący Rady Szymon Krupa ad vocem dodał, iż również otrzymał 

zgłoszenia dotyczące tej sprawy. Zgodnie z informacją, którą otrzymał rozwiązanie jest 

tymczasowe, ponieważ trwa budowa stacji ładowania samochodów dla lekarzy w pobliżu 

budynku SPZOZ. Koszty związane z ładowaniem zostały rozliczone z lekarzem.  

Zastępca Burmistrza Piotr Chmielewski w odniesieniu przyznał, że początkowo kabel 

przechodził przez okno, jednak obecnie zostało to rozwiązane poprzez skrzynkę 

z bezpiecznikami, a instalacja została wykonana przez fachowca. Całość jest rozliczana 

z korzyścią dla SPZOZ.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jakub Rącz ad vocem zapytał, czy jest zainstalowany 

podlicznik.  

Zastępca Burmistrza Piotr Chmielewski proponował skierowanie pytań bezpośrednio do 

dyrektora SPZOZ. Dodał, iż dyrektor zapewnił go, że obecne rozwiązanie jest wykonane 

profesjonalnie. W kwestii rozliczania, dyrektor udzielił odpowiedzi na piśmie, na podstawie 

której udzielona została odpowiedź w Internecie.  

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pietrzak nawiązując do spotkania mieszkańców, które 

miało miejsce kilka miesięcy temu z udziałem burmistrza i konserwatora zabytków 

w sprawie ulicy Strażackiej w Górze Kalwarii zapytał, jakie burmistrz podjął kroki w celu 

naprawy drogi i chodnika i czy remont może być przeprowadzony w tym roku z wolnych 

środków. Następnie zapytał burmistrza jakie kroki podjął, by usunąć ubytki w nawierzchni 

i poprawić bezpieczeństwo pieszych w centrum Baniochy (pół roku temu składał w tej 

sprawie pismo). Kontynuując zapytał, czy istnieje możliwość wprowadzenia strefy 

czasowego parkowania na ulicy Wierzbowskiego i Strażackiej. Ponadto podkreślił, że 

złożył wniosek o zakup równiarki i utworzenie Centrum Aktywności Lokalnej w Baniosze 

i będzie kontynuował działania w tej sprawie. 
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Zastępca Burmistrza Mateusz Baj, jeśli chodzi o ulicę Strażacką poinformował, że część 

ustaleń ze spotkania z mieszkańcami została już zrealizowana, m.in. oczyszczenie 

parkingu przez Administrację Budynków Komunalnych znajdującego się na początku ulicy. 

Co do samej drogi, to spotkanie z konserwatorem wykazało, że jest możliwość wykonania 

chodnika (zjazdów) w innej technologii niż jest wykonana droga. Jednak, aby 

przeprowadzić tę inwestycję, należy ująć ją w budżecie, ponieważ nie będzie to zadanie 

tanie, by móc je wykonać ze środków remontowych. Odnośnie do równiarki 

poinformował, że została podpisana umowa z firmą zewnętrzną na usługi równania dróg 

i walcowania. Ponadto rozmawiał z sołtysami oraz przesłał do nich zapytanie drogą 

mailową z prośbą o wskazanie miejsc wymagających interwencji. Celem jest, by usługa 

została wykonana przed świętami wielkanocnymi. W przypadku niezadowolenia z jakości 

usług, rozważony zostanie zakup równiarki przez gminną spółkę. W sprawie centrum 

Baniochy odpowiedział, że zostało wysłane pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad, na które nie ma jeszcze odpowiedzi. Będzie kontynuował działania, aby 

dowiedzieć się, co się dzieje z tą sprawą. Co do strefy parkowania wyjaśnił, że po jej 

wprowadzeniu w centrum miasta pojawiły się głosy o rozszerzenie jej na kolejne obszary, 

m.in. o ulicę Kalwaryjską. Na razie jednak brakuje miejsc parkingowych w tym rejonie, 

by mieszkańcy mogli parkować bezpłatnie. W przypadku ulicy Wierzbowskiego potrzebny 

będzie formalny wniosek, by rozpocząć procedurę. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pietrzak ad vocem oczekiwał od burmistrza 

odpowiedzi, kiedy zrobi ulicę Strażacką i centrum Baniochy. Deklarował złożenie wniosku 

w kwestii utworzenia strefy czasowego parkowania na ulicy Wierzbowskiego.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiadając na pytanie o ulicę Strażacką poinformował, 

że realizacja inwestycji będzie możliwa, gdy Rada Miejska wprowadzi zadanie do budżetu, 

wówczas burmistrz będzie zobowiązany do jego wykonania. Wracając do tematu 

parkowania wyjaśnił, iż w centrum miasta była możliwość wskazania mieszkańcom 

alternatywnych miejsc postojowych. W przypadku ulicy Kalwaryjskiej takiej możliwości 

obecnie brakuje, ale szansą jest planowana budowa targowiska, które może pełnić funkcję 

parkingu dla osób pracujących w tym rejonie. To również umożliwi ewentualne 

rozszerzenie strefy ograniczonego parkowania. Jeśli chodzi o ulicę Wierzbowskiego to 

obecnie nie ma tam alternatywy dla parkowania. Po złożeniu formalnego wniosku, 

zostanie poddane analizie, ile pojazdów zajmuje tam miejsca na stałe, a ile to miejsca 

rotacyjne, co pozwoli na podjęcie decyzji.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pietrzak ad vocem podkreślił, iż mieszkańcy 

czekają już od dłuższego czasu na poprawę stanu ulicy Strażackiej oraz w centrum 

Baniochy. Od miesięcy nic się w tych sprawach nie robi. Poinformował, że jutro ma 

zaplanowane spotkanie z przedstawicielem starostwa w sprawie skrzyżowania ulic 

Spokojnej i Sportowej sprawa ta również ciągnęła się przez ponad pół roku, jednak po 

jego interwencji doszło do konkretów i wyznaczenia terminu spotkania. Liczył, że 

podobnie uda się przyspieszyć działania w sprawach, które dziś poruszył. 
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Radna Renata Mateńko w odniesieniu do kwestii gminnego lodowiska prosiła o informację, 

jakie są wyniki ekspertyzy, która miała być przeprowadzona przed demontażem lodowiska 

oraz gdzie w tej chwili jest ono przechowywane. Pytała ponadto, czy został już zakupiony 

namiot. Prosiła o przesłanie raportu z oględzin lodowiska.   

Zastępca Burmistrza Piotr Chmielewski odpowiedział, że nie otrzymał jeszcze ekspertyzy 

od Dyrektora OSiR. Dodał, że w zmianach budżetowych były ujęte środki na zakup 

odpowiedniego pawilonu do przechowywania elementów lodowiska, natomiast nie 

odpowie w tej chwili, gdzie lodowisko jest przechowywane, 

 

3) wolne wnioski. 

Nie zgłoszono wniosków,  

  

4) informacje. 

Radny Wojciech Kochański zaprosił na Misterium Męki Pańskiej, które odbędzie się 

12 kwietnia o godz. 15:00. Zwrócił się z apelem do Sołtysów o przekazanie tej informacji 

mieszkańcom.  

Radna Izabela Banasiak-Matusik złożyła podziękowania Burmistrzowi oraz Dyrektor 

Ośrodka Pomocy Społecznej za możliwość utworzenia wolontariatu, który mieści się 

w budynku kina w Górze Kalwarii. Podziękowania skierowała również do Dyrekcji: 

Biblioteki; Administracji Budynków Komunalnych; Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz OSP 

w Górze Kalwarii, a także firmom i mieszkańcom, za wsparcie i współpracę. Informując, że 

od 1 kwietnia od poniedziałku do czwartku w godzinach 15–19 miejsce to będzie dostępne 

dla mieszkańców - szczególnie młodzieży do spędzania wolnego czasu. Zachęcała do 

wsparcia i współpracy. Wspólnie z Dyrektor Biblioteki zaprosiła na spotkanie edukacyjne pt. 

„Profilaktyka raka piersi i rola wczesnego wykrywania”, które poprowadzi Pani Marta 

Sulimowicz – ambasadorka Różowego Patrolu. Wydarzenie będzie połączone ze 

szkoleniem „Jesteś piękna – to się liczy, zawsze o tym pamiętaj”. Spotkanie odbędzie się 

w najbliższy poniedziałek o godz. 18 w Bibliotece w Górze Kalwarii. Zachęcała do udziału 

w spotkaniu. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przypomniał, że w piątek o godz. 10 odbędzie się 

uroczyste otwarcie wyremontowanej i rozbudowanej o salę sportową Szkoły Podstawowej 

im. Kazimierza Górskiego w Czaplinku. Dodał, iż jest to jedna z większych inwestycji 

ostatnich lat, rozpoczęta w poprzedniej kadencji, a zakończona w obecnej. Dodatkowo 

szkoła obchodzić będzie jubileusz 100-lecia. Zaprosił do udziału w uroczystościach.  

 

Punkt 34. Zamknięcie XV sesji Rady Miejskiej 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa Podziękował za dzisiejsze obrady.  
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Wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 19:15 zamknął XV sesję Rady Miejskiej. 

  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

 

                 Szymon Krupa 

 

 

 

 

Przygotowała: 

Urszula Kuranowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


